
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested:   Levanger rådhus, formannskapssalen 

Dato: 17.01.2024 

Tidspunkt: 14:40 – 16.25    

 

 
Til stede:    
Navn Funksjon Parti Møtte for 
    
Nina Bakken Bye varaordfører SP/H/FRP/KRF/V  
Frode Lund medlem SP/H/FRP/KRF/V  
Andreas Jenssen Hjelmstad varamedlem SP/H/FRP/KRF/V Magne Nydal 
Merete Bøhn-Flatås varamedlem SP/H/FRP/KRF/V Mats Henriksen 
Janne Kathrine Jørstad Larsen varamedlem SP/H/FRP/KRF/V Anita Ravlo Sand 
Tone Wanderås medlem AP/SV/MDG/PP/R  
Astrid Vordal medlem AP/SV/MDG/PP/R  
Gunnar Morten Løvås medlem AP/SV/MDG/PP/R  
Lars Einar Karlsen varamedlem AP/SV/MDG/PP/R Vegard Austmo 
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Peter Ardon kommunedirektør 
Trude Nøst kommunalsjef samfunnsutvikling 
Kristin Bratseth kommunalsjef helse og velferd 
Arnstein Kjeldsen kommunalsjef Økonomi 
Reidun Johansen møtesekretær 
Guri Sivertsen enhetsleder kultur 
Ingrid Soknes Aunet kommunalsjef organisasjon og HR 
Laila Halvorsen Rådgiver org./HR 
Adrian Lyng Malmo rådgiver grunnskole 
 

Orientering: 
 • Status for investeringsprosjektene Brannstasjonen og Sentralkjøkkenet v/enhet Teknisk  
Svein Roger Troset 
  



Forespørsler i møte: 
 
Forespørsel fra Gunnar Løvås, SV: 
Kommuner kan søke Miljødirektoratet om tilskudd til ivaretakelse av naturmangfold i 
arealplanleggingen, fristen er 11. februar 2024. Har Levanger kommune søknad inne, eller har tenkt å 
søke på disse midlene? 
 
Kommunalsjef samfunnsutvikling Trude Nøst besvarte spørsmålet 
 
Forespørsel fra Gunnar Løvås, SV: 
Hvordan ser regnskapet for "Overliggere" på sykehuset for Levanger kommune pr. dato.  
Klarer vi å håndtere dette uten for store utgifter? 
 
Svar på dette blir gitt senere 
 
Forespørsel fra Frode Lund, SP: 
Kirkegt. 48, salg av denne, status 
 
Kommunalsjef samfunnsutvikling Trude Nøst besvarte spørsmålet 
 
 

Protokollen er godkjent av: 
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PS 1/24 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 2/24 Referatsaker  

RS 1/24 Skjenkekontroll 091223  

RS 2/24 Salgsbevillingskontroll 161223  

PS 3/24 Behandling av høringssaker - oversikt pr. 9.1.24  

PS 4/24 Rangering av søknader fra frivillige og private aktører i Levanger på 
tilskuddsordning hos BUFDIR for inkludering av barn og unge 2024 

 

PS 5/24 Evaluering av prøveperiode for kommunale retningslinjer, behandling av 
motorferdselsaker i Levanger kommune 

 

PS 6/24 Mandat for effektivitets- og gevinstrealiseringsprogram for perioden 2024 
- 2027 

 

FO 1/24 Interpellasjon fra Lars Einar Karlsen (R) - Hvordan bidra til trygge 
oppvekstforhold for barn og unge i Levanger og på Innherred 

 

FO 2/24 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - status for kjøp av korttids pleie- og 
omsorgsplasser, status Skogn helsetun 

 

PS 1/24 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Formannskapets behandling av sak 1/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Til å godkjenne/signere protokoll velges: 
Merete Bøhn-Flatås og Gunnar Løvås 
 
Avstemming: 
Forslag fremmet i møte enstemmig vedtatt. 
 

VEDTAK: 
Til å godkjenne/signere protokoll velges: 
Merete Bøhn-Flatås og Gunnar Løvås 
 

PS 2/24 Referatsaker 
Formannskapets behandling av sak 2/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  
Forslag i møte: 
Referatsakene tas til orientering 

 
Avstemning: 
Forslag fremmet i møtet enstemmig vedtatt. 

 



VEDTAK: 
Referatsakene tas til orientering. 

PS 3/24 Behandling av høringssaker - oversikt pr. 9.1.24 

Formannskapets behandling av sak 3/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Ingen 

Avstemning:  
Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 
VEDTAK: 
Levanger kommune gir ikke høring. 

PS 4/24 Rangering av søknader fra frivillige og private aktører i Levanger på 

tilskuddsordning hos BUFDIR for inkludering av barn og unge 2024 

Formannskapets behandling av sak 4/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Ingen. 
 
Avstemning: 
Kommunedirektørens forslag enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: 
Levanger kommune rangerer innkomne søknader fra frivillige og private aktører på Bufdir sine 
tilskuddsmidler for inkludering av barn og unge, i følgende rekkefølge:  

1. Forandringshuset, KFUK-KFUM 
2. Nesheim fritidsklubb, Nesheim foreldreforening 
3. LFK: Gratis fotballaktivitet (prioritert gratis tilbud for innvandrerungdom) 
4. Judo for alle, Levanger judoklubb 
5. Ferie og fritid, Inn på tunet 
6. Åpen møteplass, Inn på tunet 
7. Gratis håndballskole, Frol IL 
8. Orkesterskole barn, unge og studenter, Frol Symfoniorkester 

  



 

PS 5/24 Evaluering av prøveperiode for kommunale retningslinjer, behandling av 

motorferdselsaker i Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 5/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Ingen. 
 
Avstemning: 
Viltnemndas forslag til innstilling enstemmig tiltrådt 
 

INNSTILLING: 
Transport av bagasje og utstyr til hytte med snøscooter - Forskriftens § 5 første ledd, bokstav c) 
vedtas følgende retningslinjer: 

Etter skriftlig søknad kan kommunen gi tillatelse til bruk av snøscooter for eier av hytte for transport 
av bagasje og utstyr mellom bilveg og hytte, som ligger minst 2,5 km i luftlinje fra brøytet bilveg. 

For eiendommene Reinsjø statsallmenning og Frol bygdeallmenning er avstandskravet mellom 
brøytet bilveg og hytte minst 5 km i luftlinje. 

Kjøretraseen skal være korteste veg og avmerket på kart vedlagt søknaden. Løyveinnehaver 
forplikter seg til å bistå nødetater etter henvendelse. Overtredelse av motorferdselsregelverket 
(inkludert kommunale retningslinjer) eller manglende bruk av løyvet, kan føre til at løyvet oppheves 
med øyeblikkelig virkning, og overtreder kan bli nektet nytt løyve. Innvilgede løyver gis en varighet på 
inntil 4 år. 

 

PS 6/24 Mandat for effektivitets- og gevinstrealiseringsprogram for perioden 2024 - 

2027 

Formannskapets behandling av sak 6/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 
Nina Bakken Bye, H fremmet følgende forslag til vedtak: 
Saken oversendes til videre behandling i kommunestyret 
 
Gunnar Løvås, SV fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vedtatt mål om vekst av disposisjonsfondet i perioden til vedtatt minimumsnivå på 7% av brutto 
driftsinntekter innen 2027 må være underordnet målet om forebyggende tiltak, både for 
velferdstiltak og tiltak for å nå vedtatte nasjonale mål i klima- og miljøpolitikk. 

 

 



Avstemming: 
Bye sitt forslag til vedtak enstemmig vedtatt 
Løvås sitt forslag avvist med 8 mot 1 stemme (Løvås) 
Kommunedirektørens forslag enstemmig tiltrådt  

VEDTAK: 
Saken oversendes til videre behandling i kommunestyret 

INNSTILLING: 
Forslag til mandat for effektivitets- og gevinstrealiseringsprogrammet, med dertil hørende 
delprosjekter vedtas som forelagt. 
 

FO 1/24 Interpellasjon fra Lars Einar Karlsen (R) - Hvordan bidra til trygge 

oppvekstforhold for barn og unge i Levanger og på Innherred 

Formannskapets behandling av sak 1/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Lars Einar Karlsen (R) fremmet følgende interpellasjon: 

Ansvaret for å skape trygge og gode oppvekstforhold er fordelt mellom mange, men vi 
kommer ikke utenom at foreldrene og kommunen spiller de viktigste rollene. 

Mange foreldre opplever dette med russegrupper og den utestengingen som de kan 
medføre som vanskelig – dette er et nytt og ukjent område for mange av oss foreldre og det 
er et område fullt av dilemmaer og vanskelige valg. 

Vi ønsker alle det beste for våre barn, vi ønsker at barna/ungdommene blir inkludert i 
fellesskapet. Vi ønsker også at barna/ungdommen også bidrar til å inkludere andre – ingen 
ønsker at barna våre skal bli mobbere eller at de skal bidra til utestenging, eller salg av 
rusmidler mm.  

En forutsetning for at foreldre og vi andre skal lykkes i dette arbeidet er at vi alle bidrar til å 
dra i noenlunde samme retning. Og at vi hjelper hverandre med å skape trygge og gode 
oppvekstforhold. Det er også viktig at vi har et hjelpeapparat som fungerer – når det er 
behov for det.  

Skal vi lykkes må vi starte tidlig, vi må sammen bidra til at barna og ungdommene klarere å 
ta fornuftige valg og vi må arbeide mot målet sammen med ungdommene våre.  

Det er vel all grunn til å undre seg om vi lykkes med dette når vi i Trønder -Avisa kan lese at 
politikontaktene på Innherred står fram og slår alarm.  

De sier tydelig ifra om at det er russegrupper på Innherred som har vært finansiert med salg 
av narkotika.  
 



Jeg finner denne utviklingen svært bekymringsfull og jeg etterlyser hvor ungdommene, 
foreldre, kommune og fylkeskommune er i denne saken. Skal vi få gjort noe med dette må vi 
jobbe sammen og ikke skylde på hverandre. Planleggingen av russegrupper starter tidligere 
og tidligere – dette er noe som nå startere allerede tidlig på ungdomsskolen. Begynner vi det 
forebyggende arbeidet tidlig nok?  

Har vi mistet totalt kontrollen over utviklingen?  

Dersom vi har det - hva gjør vi så for å ta tilbake kontrollen?  

Politikontaktene er tydelig på at det er deler av russekulturen som er bekymringsfull. Politiet 
er også tydelige på koblingen mellom russebusser og narkotikabruk.  

Russegruppene som etableres på ungdomsskolene kan bidra til utestenging, mobbing og 
etter hvert til salg av narkotika, eller de kan bidra til en inkluderende russefeiring der alle får 
delta. I arbeidet med å skape en inkluderende russetid er russen og russestyrene viktige 
samarbeidsparter.  

Politiet er tydelige på at det er en kobling mellom russegrupper med russebuss og 
narkotikabruk.  

Her har kommunen som bl.a. skoleeier et ansvar og her har også foreldre og vi besteforeldre 
et ansvar. Er vi naive ?  

Bidrar vi til å etablere russegrupper som fremmer narkotikabruk eller gjør vi det ikke?  

Hva kan vi som skoleeier, som foreldre og besteforeldre gjøre for å bidra til at de 
russegruppene som etableres allerede på ungdomsskolene bidrar til inkludering - ikke til 
ekskludering?  

Eller kan vi bidra til at det ikke etableres russegrupper, slik som Inderøyrussen gjorde i 2023 
?  

Der tok ungdommene selv ansvar og inkluderte alle!  

Hva kan vi gjøre for at det ikke etableres russegrupper som bl.a. finansieres med salg av 
narkotika?  

Etterretningsinformasjonen til politiet er tydelig på at dette skjer.  

Og når kunnskapen om dette deles med ungdomsarbeidere og andre forebygger i 
Innherredskommunene så blir det naturlig å spørre om hvilke felles strategier, tiltak og 
prosedyrer er det som er drøftet i felles politiråd? 

Hva kommer det ut av disse drøftingene – hvilke konkrete handlinger ser vi ?  



Politikontaktene er tydelig på koblingen mellom russebusser og narkotikabruk. Hvilke felles 
holdninger til russebusser er etablert og drøftet i og med nabokommunene? Er russen og 
russestyrene blitt invitert inn til å delta i dette arbeidet?  

Møter vi russen og denne utfordringen ulikt eller likt på Innherred?  

Jeg ønsker ikke at Levanger skal bli stemplet som en «liberal» kommune der vi tar lettere på 
disse utfordringene enn nabokommunene, jeg ønsker meg at vi møter dette på samme måte 
som i nabokommunene. Jeg ønsker at dette er noe som må tas på det største alvor – dette 
er ikke noe som går over av seg selv. 

Og kommunene lykkes ikke uten at vi også involverer ungdommene/Russen i dette arbeidet. 
Vi må også mobiliserer fylkeskommunen som eier av de videregående skolene – vi må 
sammen ta dette på alvor. 

Er det noe i politivedtektene som vi kan bruke? 

Kan vi som kommune stille krav osv..  

Som dere hører har jeg mange spørsmål, og få svar. Ordfører; det jeg etterlyser er handling - 
ikke ord.  

Jeg ønsker at Levanger kommune tar initiativ til å samle kommunene, politiet og Russen på 
Innherred til en felles mobilisering mot den delen av russekulturen som bidrar til utestenging 
og økt narkotikabruk. 

Forslag til vedtak: 
Levanger kommune fortsetter å invitere Innherredskommunene, russestyrene og 
politikontaktene til et felles møte. Målet er at vi sammen skal finne tiltak som bidrar til en 
inkluderende russetid for alle - En russetid som ikke finansieres ved salg av narkotika 

 

Ordfører besvarte interpellasjonen: 

Takk til interpellanten for å ta opp et tema som mange oss er bekymret over. Innledningsvis 
vil jeg benytte anledningen til å berømme vår egen kommune for den innsatsen som er gjort 
for å forebygge, og så lenge som mulig utsette innføringen av russebuss i Levanger. Her har 
det vært lagt ned en stor innsats av blant annet SLT koordinator, politi, videregående skole 
og andre, for å spre kunnskap og snakke med både foreldre og ungdommer selv. Kommunen 
har i tillegg i flere år stilt med tomt på Staup hvor russen kan sette opp russecampen sin, og 
det er sørget for både toaletter og strøm, under forutsetning at foreldre har vaktordning. 
Levanger har etter mitt syn vært en foregangskommune i arbeidet for en trygg og 
inkluderende russetid og denne jobben med informasjon og kunnskap er langt fra avsluttet 
eller fraværende, den pågår. Og det ser vi er høyst nødvendig.  

Både nåværende og tidligere russ forteller at det er mye bra med å ha ei felles avslutning av 
13 års skolegang, men de forteller også om utfordringer.  



Det at noen russegrupper regnes som de kule gruppene og andre ikke, synliggjør det sosiale 
hierarkiet på skole og i ungdomsmiljø. I de siste årene har politiet og kommune mottatt 
informasjon om at enkelte russ/russegrupperinger har finansiert russefeiringen ved salg av 
narkotika. Russebusser nevnes også spesifikt i denne settingen. Russ selv forteller også om 
statusjag, at pengebruk er knyttet sterkt opp til russefeiring, ekskludering, kroppspress, 
slåsskamper, alkohol/narkotika og eksterne aktører som ønsker å sko seg på ungdommer 
(klær, turer, effekter mm).  

Det er hverken kommunene eller skolene som er ansvarlige for å legge til rette for eller 
arrangere russetid for russ, dette er en privat «feiring». Men vår jobb er å skape trygge 
rammer for ungdommene. Vi må jobbe tett og godt lokalt, og det er viktig at vi også ser på 
denne utfordringen blant annet med et innherredsblikk. Vi ønsker å være i forkant, samt 
jobbe godt med aktuelle utfordringer som blir presentert, både fra miljøer og 
samarbeidsaktører. Dialogmøter og tidlige avklaringer med kommende russ er derfor viktig 
for gjennomføring av ei trygg og inkluderende russetid. Derfor er dette noe som gjøres i dag 
og har vært gjennomført over tid.  

Russebusser er blant annet noe det jobbes mye rundt. Framfor forsterking av 
gruppementalitet som blant annet buss representerer så tror vi på å ha et felles 
samlingssted for russen med vakthold og kontakt mellom russ, kommune og politi. Jfr. eget 
område avsatt på Staup til russen. Da kan vi opprettholde flere trygghetsfaktorer. Det må 
også nevnes at god dialog med foreldre og russen selv har ført til at vi klarte å holde tilbake 
innføring av russebuss i Levanger. Men, dessverre ble det også i Levanger innført russebuss 
for noen år siden, til tross for innsats fra flere aktører.  

For å kunne motvirke de overfor nevnte mulige skadelige omstendigheter ved 
russefeiringen, har man i Felles politiråd utarbeidet tiltak som kan bidra i positiv retning for 
kommunene på Innherred, dette arbeidet startet i 2021. 

Felles politiråd består av kommunene Levanger, Verdal, Inderøy og Steinkjer. 
Representanter fra kommunene er ordfører, kommunedirektør og 
kriminalitetsforebyggende rådgivere. I tillegg er politikontaktene og ledelsen i GDE Nord 
medlemmer i rådet. Fylkeskommunen ble invitert med inn i politirådsmøte, dette for å løfte 
utfordringen som kommune og politi opplevde rundt russetid, samt bli enige om felles 
retningslinjer som involverte både kommune og fylkeskommune. I samme møte deltok også 
ungdomsrepresentant.  

Involvering av ungdomsgruppen samt foreldregenerasjonen har vært en viktig del av 
arbeidet og prosessen med å lande på felles retningslinjer. Ungdommens fylkesting har tatt 
med dette arbeidet videre til sitt organ. De lokale elevrådene på vgs har også vært involvert. 

I august 2022 ble «Felles retningslinjer russ Innherred» vedtatt. Dette innebefatter også fire 
vedlegg som konkretiserer arbeidet i kommunene. Først og fremst er det utarbeidet et 
forslag til mal for inngåelse av avtale om russecamp. Videre foreligger det et forslag om 
organisering av forebyggende arbeid rundt russen – i form av et årshjul. Aktivitetene i 
årshjulet er med på ansvarliggjøre flere aktører rundt russen, og kan forhåpentligvis være et 
bidrag til å forebygge uønskede effekter av russefeiringen og heller i motsatt retning bidra til 
ei god russetid. Noen av hovedpunktene der beskriver blant annet gjennomføring av møter 
med russestyrene, foreldremøter og møter i 10 klassen med russetid som tema. 



Gjennomgang av regler for skjenking m.m.og eget vedlegg med råd til russeforeldre er også 
en del av dokumentet. 

Kontinuerlig informasjonsutveksling og samordning av tiltak med Trøndelag fylkeskommune 
som skoleeier er også spesifisert. Fylkeskommunen på sin side vedtok et noe likelydende 
dokument som gjelder for hele Trøndelag fylke. 

Retningslinjene er et viktig verktøy nettopp fordi at en kjenner på en stadig tilstedeværende 
problematikk rundt gjennomføring av russetid. Vi ønsker å innarbeide en enhetlig og lik 
praksis i behandling av russerelaterte utfordringer i Innherredskommunene. Levanger 
kommune fortsetter dette viktige arbeidet sammen med kommunene i felles politiråd og 
fylkeskommune. God og tydelig dialog med ungdomsgruppen, foreldre og nettverk er 
essensielt. Vi må jobbe kunnskapsbasert slik at vi også kan gjøre lokale tilpasninger i videre 
utviklingen av dette arbeidet. 

Avslutningsvis vil jeg igjen berømme den innsatsen som legges ned for å lage trygge rammer 
rundt russefeiringen som tidligere nevnt er en privat markering. Interpellanten etterlyser 
handling, ikke bare ord. Jeg håper han med dette har fått svar på noen av spørsmålene og 
ser at det jobbes tett og godt og at møtet han ber kommunen invitere til allerede er møter 
som gjennomføres og har vært gjennomført og fortsatt skal gjennomføres.  

Så er det slik at alt kan gjøres bedre, og jeg tror at om vi skal lykkes med det, må foreldrene 
på banen langt mer enn de hittil har vært. Dette er ikke en jobb for skole, politi og kommune 
alene. Foreldre som er usikre kan få mye hjelp og bistand ved å henvende seg til skole, politi 
og kommune. Det handler om å ikke lukke øynene for det som skjer, men våge å være 
tydelige voksne.   

Når det gjelder forslag til vedtak så er jo dette noe som allerede er gjennomført og som 
gjennomføres, men om interpellanten ønsker at det skal stemmes over åpner jeg for det.  

 

Avstemming: 
Karlsen sitt forslag enstemmig vedtatt. 

VEDTAK: 
Levanger kommune fortsetter å invitere Innherredskommunene, russestyrene og 
politikontaktene til et felles møte. Målet er at vi sammen skal finne tiltak som bidrar til en 
inkluderende russetid for alle - En russetid som ikke finansieres ved salg av narkotika 

FO 2/24 Spørsmål fra Tone Wanderås (AP) - status for kjøp av korttids pleie- og 

omsorgsplasser, status Skogn helsetun 

Formannskapets behandling av sak 2/2024 i møte den 17.01.2024: 

Behandling  

Tone Wanderås (AP) fremmet følgende spørsmål: 

Levanger kommune er heldigvis en kommune som har mange arbeidsplasser innen helse og 
omsorg. Vi har både private, ideelle og offentlige aktører som hver dag yter sitt for at 



enkeltmennesket skal få det litt bedre. I det nylig vedtatte budsjettet så skal det bygges 
videre på dette. Samtidig er det konkurranse om både arbeidskraft, og om hvilket samla 
helsetilbud det skal være. Levanger kjøper i dag helsetjenester, og vi har lokaler som er satt 
av til fremtidige behov. Samtidig er det både riktig og viktig å ta vare på alle de som i dag 
tilbyr tjenester det er opplagt behov for, og at ledige lokaler evt fylles i påvente av at 
kommunen selv kan få brukt disse. Kommunen bør også ha ambisjoner om fortsatt vekst 
innenfor helserelaterte næringer. 
 
Spørsmål: 
Hva er status for kjøp av korttids pleie- og omsorgsplasser per januar 2024, og hvilke behov 
kan vi anta kommunen har fremover? 
Hvordan er status for Skogn helsetun, og kan utleie være aktuelt i påvente av at kommunen 
selv eventuell kan bruke lokalene? 
Hvordan kan kommunen utnytte våre fortrinn enda bedre for å etablere helserelaterte 
arbeidsplasser? 

  

Svar til spørsmålsstiller:  

1. Hva er status for kjøp av korttids pleie- og omsorgsplasser per januar 2024, og 
hvilke behov kan vi anta kommunen har fremover? 

Svar: I 2023 har Levanger kommune kjøpt en sykehjemsplass til en person ved 
Inderøyheimen fra august til månedsskiftet november/desember. I tillegg er det kjøpt to 
korttidsplasser ved Lukasstiftelsen Betania Sparbu fra juni 2023. Disse to plassene brukes i 
stor grad til å ta ut utskrivningsklare pasienter fra sykehuset. Denne avtalen avsluttes i 
februar 2024. Ut fra prognosene for demografisk utvikling, vil behovet både for korttids- og 
langtidsplasser framover bli like stort eller større enn det er i dag.  

Det jobbes med å løse utfordringene internt i kommunen, og åpning av plassene ved 
Breidablikktunet omsorgssenter vil hjelpe noe på pasientflyten på kort sikt. Å flytte pasienter 
som ligger på korttidsplass ved Staup helsehus og venter på langtidsplass, vil frigjøre 
korttidsplasser. På lengre sikt vil det være nødvendig å øke kapasiteten på heldøgns boliger, 
institusjonsplasser og tjenester gjennom utbygging (jfr vedtak om investeringer i 
økonomiplanperioden, blant annet utbygging Staup Helsehus) og budsjett til drift.  

Ettersom avtalen med stiftelsen Betania Sparbu går ut i februar, må vi raskt ta et valg på om 
vi skal fortsette å kjøpe bistand inntil vi har løst utfordringene internt. Jeg mener det er klart 
at vi i denne sammenheng må velge rimeligste løsning dersom dette også gir pasientene den 
behandlingen de skal ha.  

  

  



 

2. Hvordan er status for Skogn helsetun, og kan utleie være aktuelt i påvente av at 

kommunen selv eventuell kan bruke lokalene?  

Svar: 
Det nye kjøkkenet ved Skogn helsetun tas i bruk nå på nyåret 2024. Noe av lokalene i 
eksisterende bygg brukes i tilknytning til dette. Nylåna tas i bruk til lokaler for 
hjemmetjenesten Sør inklusive Nattpatruljen. Lokaler brukes i noen grad til dagtilbud i 
kommunal regi, og det planlegges å øke dagtilbudet. Det er da primært storstua og 
omliggende fasiliteter som tenkes benyttet. Helsestasjonen har også tilhold i bygget. Lokaler 
i 1. etg leies ut til fysioterapivirksomhet, og frivillige lag og foreninger bruker lokaler ved 
Skogn helsetun uten å betale leie. Det er ikke planlagt ytterligere utleievirksomhet i bygget, 
dette er vanskelig å kombinere med dagens bruk uten større tilrettelegginger. 
Bygningsmessig og teknisk status er slik at det vil være behov for større renoveringer dersom 
en skal leie ut deler av bygget.  

Dette er et spørsmål som også tidligere har blitt stilt, blant annet i forbindelse med 
boligsosial temaplan som ble vedtatt i forrige periode. Da en privat aktør ønsket å leie ba 
politikerne om en framskynding av temaplanen for å få avklart om hva kommunen selv har 
bruk for og hva som kan leies ut. Konklusjonen var også da at det var behov for større 
renoveringer som ikke er lagt inn i budsjettet.  

 
Hvordan kan kommunen utnytte våre fortrinn enda bedre for å etablere helserelaterte 
arbeidsplasser?  

Svar: Dette er et spørsmål hvor svaret ikke er utømmelig. På lik linje med annet næringsliv, 
vil kommunen så godt som mulig legge til rette også for helserelaterte aktører. Vi er også 
avhengig av innspill og god dialog med aktuelle gründere, næringsaktører og andre for å 
kunne bidra og legge til rette for utvikling.  

Kommunene, Helse Nord-Trøndelag og Nord universitet jobber alle med innføring av 
helseteknologi i sitt arbeid. Dette kan koordineres gjennom samarbeidsprosjekter, eks en 
felles teknologilab i samarbeid med den teknologilaben som er under utvikling knyttet til 
Filmfabrikken.  

Vi bør også se på hvordan vi kan gi ungdom som er nysgjerrig på helsesektoren mulighet til 
det i jobbsmakinga som de har i niende og tiendeklasse. Kommunene, HNT og Nord 
universitet har et klart interessefellesskap i å få til dette. Slike tiltak kan både gi økt 
rekruttering til helsesektoren, men også danne grunnlaget for nye bedrifter innen 
helseteknologi.  

Rekruttering er en viktig side av dette og handler om å synliggjøre mulighetene som finnes 
innen barnehage, boliger, attraktivitet, rekruttering av helsefagarbeidere og lærlinger, 
kombinerte stillinger m.m. 

Private aktører og ideelle stiftelser har etablert seg i kommunen med både polikliniske og 
heldøgns helsetjenestetilbud. Vi kan lære av dem og vi kan benytte tjenestene deres som et 
supplement til kommunens egne tjenester, der vi ikke har kompetanse eller som ved for 
eksempel overliggere som er nevnt tidligere. Dette gir også disse et bedre grunnlag til å 
utvikle seg videre og skape nye kompetansearbeidsplasser. Det er imidlertid ikke automatikk 



i at kommunen kan samarbeide med eksterne aktører i egen kommune, da lov om offentlige 
anskaffelser følges og inngåtte rammeavtaler benyttes. 

Jeg synes spørsmålet er interessant og vil gjerne at dette er noe som følges opp videre.   
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